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Zápis 

 

z 18. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Bukovinka konaného dne 24. 5. 2017 v 18 

hodin v zasedací místnosti Společenského domu v Bukovince 

 

Starosta obce zahájil veřejné zasedání v 18.02 hodin a uvítal občany a zastupitele na 18. 

veřejném zasedání. 

 

Přítomni: Ester Dufková, Pavel Horáček, Pavel Malík, Miloš Nimmrichter, František Pořízek, 

Ing. Marta Pořízková, Milan Weiter 

Omluven: - 

Nepřítomen: - 

 

Návrh na schválení zapisovatele: pí Lenka Možná - schváleno 7 hlasy,  

 

Návrh na schválení ověřovatelů: Miloš Nimmrichter – schváleno 7 hlasy,     

                                                     Pavel Horáček – schváleno 7 hlasy. 

 

Program zasedání: 

1. Zpráva o činnosti ZO 

2. Na vědomí - rozpočtové opatření č. 2 

3. Na vědomí - rozpočtové opatření č. 3 

4. Na vědomí - výsledek finanční kontroly za 2. pololetí 2016 

5. Na vědomí - změna čísla položky rozpočtové skladby ve schváleném rozpočtu obce 

Bukovinka na rok 2017 

6. Schválení Smlouvy o příspěvku na spolufinancování sítě sociálních služeb mezi obcí 

Bukovinka a městem Blansko ve výši Kč 14.000,- 

7. Schválení Smlouvy o nájmu bytu čp. 50 s účinností od 1. 5. 2017 do 30. 4. 2018 

8. Schválení výsledku inventur MŠ Bukovinka k 31. 12. 2016 

9. Schválení výsledku inventur obce Bukovinka k 31. 12. 2016 

10. Schválení Nájemní smlouvy mezi obcí Bukovinka a panem Lubošem Šenkem a panem 

Ing. Jaroslavem Šenkem - pronájem objektu čp. 6 - Dětská skupina 

11. Diskuse 

12. Usnesení 

13. Závěr 

 

Návrh na doplnění programu zasedání zastupiteli obce a občany: není. 

Schválení programu zasedání: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

 

K bodu č. 1 

Zpráva o činnosti ZO 

Pavel Malík - akce, které proběhly od minulého zasedání: 30. 4. – pálení čarodějnic – 300 lidí, 

80 dětí, vydařená akce, posezení u cimbálu – slabší účast. 

Plánované akce: 3. 6. – rodinné odpoledne na Sokolském hřišti, 24. 6. Truck show. 

Starosta obce pochválil SDH Bukovinka za sběr starého železa a za úklid Padělků, firmu PEMS 

p. Šenka za vybudování pískoviště, houpaček a hradu v dětské skupině. 

V dětské skupině proběhla kontrola z hygieny – bez závad, 
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31. 5. proběhne kontrola z MPSV na financování a legislativu dotace na dětskou skupinu, 1. 6. 

bude mít obec závěrečný audit z JMK. 

Nově jsou po obci rozmístěny čtyři koše na psí exkrementy, počet je nedostačující, jsou 

objednány další čtyři. 

Akce: Brněnská cesta – v tomto týdnu měl být dokončený projekt, zatím není, projektanti 

dokončují, poté se zahájí stavební řízení, 

Žabec – obec dostala dotaci z MŽP na cca Kč 670.000,- (rozpočet cca Kč 850.000,-, částku lze 

těžko odhadnout), zahájeno výběrové řízení, osloveno 13 firem a výzva vyvěšena na Profil 

zadavatele, na výběrovém řízení přislíbena účast minimálně 8 firem. Bude vypsán další dotační 

titul, kdy kraj může uhradit 50% zbylých nákladů obce, což by znamenalo investici obce 

z vlastních zdrojů pouze ve výši do Kč 100.000,-. 

Zateplení a výměna vrat hasičky – obec obdržela dotaci ve výši Kč 370.000,-, rozpočet Kč 

580.000,-. 

Společenský dům – dotace Kč 160.000,--, 50% investice na obložení, renovace parket, 

multifunkční čistící stroj, lešení a sportovní vybavení. 

Sněm Svazu měst a obcí – starosta se zúčastnil, konal se v Plzni, jedna z největších akcí, 

proběhlo setkání s ministry, schvaluje se program na následující období, z pohledu starosty 

užitečná akce.  

 

K bodu č. 2 

Na vědomí - rozpočtové opatření č. 2 

Čteno, je součástí zápisu a vyvěšeno na stránkách obce a na úřední desce. 

Diskuse: - 

 

K bodu č. 3 

Na vědomí - rozpočtové opatření č. 3 

Čteno, je součástí zápisu a vyvěšeno na stránkách obce a na úřední desce. 

Diskuse: - 

 

K bodu č. 4 

Na vědomí - výsledek finanční kontroly za 2. pololetí 2016 

Zprávu o výsledku finanční kontroly přečetl předseda kontrolního výboru p. František Pořízek. 

Diskuse: - 

 

K bodu č. 5 

Na vědomí - změna čísla položky rozpočtové skladby ve schváleném rozpočtu obce 

Bukovinka na rok 2017 

Pavel Malík - dle novely vyhlášky č. 323/2002 Sb., o rozpočtové skladbě, účinné od 1. 1. 2017, 

byla položka 1351 zrušena a byla nahrazena položkou 1381. Položka 1381 je od 1. 1. 2017 

zřízena pro příjmy, které do 31. 12. 2016 patřily na položku 1351, která je s účinností od 1. 1. 

2017 zrušena. 

Diskuse: p. Weiter – proč se tyto změny nezapracovaly již v prosinci při přípravě rozpočtu na 

rok 2017? 

Lenka Možná – novela byla schválena až na jaře roku 2017 se zpětnou účinností od 1. 1. 2017, 

tyto změny rozpočtové skladby se zpětně dělají každý rok. 

K bodu č. 6 

Schválení Smlouvy o příspěvku na spolufinancování sítě sociálních služeb mezi obcí 

Bukovinka a městem Blansko ve výši Kč 14.000,- 
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Pavel Malík – částka vychází z počtu obyvatel, vloni jsme hradili Kč 12.000,--, částka je použita 

na azylové domy, charitní poradna, noclehárna pro muže, sociálně-terapeutická dílna, atd. 

Diskuse: Ing. Pořízková – jaké jsou z těchto financí hrazeny služby? 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

 

K bodu č. 7 

Schválení Smlouvy o nájmu bytu čp. 50 s účinností od 1. 5. 2017 do 30. 4. 2018 

Pavel Malík – nájemné Kč 5.000,-- měsíčně.  

Diskuse: Ing. Pořízková – není třeba dodržovat jednoroční dobu nájmu,  

p. Weiter – původnímu nájemci nájem končil v březnu, dávalo se na vědomí, že tento byt bude 

volný?, 

Pavel Malík – není si vědom toho, že by se to někdy dávalo na vědomí, p. Weiter se nikdy na 

pracovní schůzce nezmínil, že by se toto mělo zveřejnit. Původní majitel tam nebydlel, rozhodl 

se sám pro ukončení nájmu, jiný zájemce o tento byt nebyl. 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se -. 

 

K bodu č. 8 

Schválení výsledku inventur MŠ Bukovinka k 31. 12. 2016 

Pavel Malík – inventury proběhly bez závad. 

Diskuse: -  

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

 

K bodu č. 9 

Schválení výsledku inventur obce Bukovinka k 31. 12. 2016 

Ester Dufková – předsedkyně inventarizační komise – byl zkontrolován stav majetku hmotného 

i nehmotného, pokladny, zásob, cenin a účtů. Inventura byla provedena fyzickým zjištěním a 

kontrolou na evidenci zásob, proběhla bez závad a nebyly zjištěny přebytky, manka ani škody. 

Diskuse: p. Weiter – proč se inventury schvalují až na tomto VZ, ne dříve? 

Pavel Malík – zapomnělo se. 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: -. 

 

K bodu č. 10 

Schválení Nájemní smlouvy mezi obcí Bukovinka a panem Lubošem Šenkem a panem 

Ing. Jaroslavem Šenkem - pronájem objektu čp. 6 - Dětská skupina 

Pavel Malík – nová smlouva z důvodu převodu nemovitosti na nového vlastníka – p. Šenk 

převedl nemovitost na své syny, nájem zůstává Kč 8.000,-- měsíčně, smlouva uzavřena na dobu 

neurčitou, výpověď dohodou, jinak 90 dnů ode dne doručení. 

Diskuse:  

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

 

K bodu č. 11  

Diskuse 

Marie Houšková – připomínka: je možné, aby přestupní místo bylo místo pod Bukovinou ve 

Křtinách, může obec nějak požádat? 

Ing. Pořízková – změny v jízdních řádech se dělají ke konci května, na letošek jsme nestihli, 

třeba do konce roku připomínkovat. 

Marie Tichá – cedule u odpočívadla u hájenky je ve špatném stavu, chybí kus mapy, bylo by 

dobré to opravit, 
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František Pořízek – obrací se na něj občané, vysychají jim studny, má obavu, aby nedošla voda. 

Je třeba popohnat Bukovinu, ať řeší vybudování vlastního zdroje. 

Pavel Malík – obec nemůže čekat na Bukovinu, během 14 dnů dojde ke schůzce s firmou 

Aquatic, bude se jednat o rozšíření vrtů v Bukovince v lokalitě Černý les, jakým způsobem vrt 

napojit do původního řadu, bude muset být úpravna vody, tlaková stanice. Je třeba tuto situaci 

řešit, musíme hledat nový zdroj v nové lokalitě. Jsou vypsány dotační tituly z MŽP nebo MZ, 

využili bychom jich. Ing. Pořízková – je možné, že Bukovinka může v budoucnu vyčerpat 

vlastní zdroje vody. Je třeba Bukovinu tlačit do vybudování vlastního zdroje vody, měly 

výhodné nabídky, kterých nevyužili. 

Pavel Malík – Bukovina je partnerem Bukovinky, vodovod je společný, Bukovina se finančně 

podílí na vybudování vrtů v Bukovince a naopak – Bukovinka na vybudování vrtů v Bukovině. 

Ze smlouvy nelze jen tak lehce vyváznout, je možné, že by to trvalo dalších deset, patnáct let, 

muselo by se řešit přes právníky, lepší variantou je hledat smírné řešení. Tlak na vybudování 

jejich vrtu bude i nadále vyvíjet. 

p. Weiter – smlouvu lze vypovědět pouze se souhlasem obou smluvních stran. Bukovina má 

vybudovaný vrt, čeká, až v Bukovince voda nebude a tento nový vrt si zapojí. 

Pavel Malík – viděl dokumentaci k tomuto vrtu, jedná se pouze o průzkumný vrt, byl zkoumán 

pouze jeden den. Naše vrty zatím stíhají, každé pondělí se dělají odečty, máme přehled i o 

případných poruchách. 

 

K bodu č. 12 

Usnesení 

Starosta obce přečetl usnesení z 18. veřejného zasedání, je součástí zápisu. 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

 

K bodu č. 13 

Závěr 

Starosta obce ukončil 18. veřejné zasedání a poděkoval občanům i zastupitelům za účast. 

Schůze byla ukončena v 18.55 hodin. 

 

Zapisovatel: Lenka Možná 

 

Ověřovatelé zápisu: Miloš Nimmrichter 

  

                                 Pavel Horáček 

 

Bukovinka dne 29. 5. 2017 

 

 

 

 

 

                     Ing. Marta Pořízková                                                  Pavel Malík 

                       místostarostka obce                                                  starosta obce 


